
Referat af bestyrelsesmøde 06-04-2016 – afd. 16 

 

Deltagere: Simone, Theresa og Kasper 

 

Siden sidst: 

Spilleaften: 

Bestyrelsen var tilfreds med opbakningen til arrangementet og vil fremover afholde lignende 

aftener.  

 

Hærværk på Ryhavevej: 

Hærværket på Ryhavevej er blevet repareret siden sidst.  

 

Kontakt til Fibia: 

Bestyrelsen har fået en henvendelse fra en beboer om en account manager hos Fibia, som vil 

forsøge at hjælpe. Bestyrelsen retter henvendelse til denne account manager snarest muligt.  

 

Markvandring: 

Der vil blive lagt fliser på stierne på Ryhavevej. På hjørnet af nr. 10 og ved fodgængerfeltet. Det 

blev også fortalt på markvandringen at når skraldespandende bliver gravet ned, vil det skabe to 

ekstra parkeringspladser på Ryhavevej. Der er ikke blevet observeret nogen problemer på Rytoften, 

så hvis beboerne har noget, opfordres de som altid til at rette henvendelse til bestyrelsen. Lars fra 

Østjysk bolig vil undersøge om arealet i forlængelse af Ryhavevej nr. 12 tilhører Østjysk bolig 

således at vi kan udnytte arealet.  

  

Eventuelt: 

Brætspilsaften afholdes søndag d. 10 april i fælleslokalet. Bestyrelsen sørger for spil og Pita Brød til 

aftensmad. Tilmelding sker via Facebook. 

 

Bestyrelsen opfordrer beboerne til overholde de ophængte vaskeregler som forefindes i de 

respektive vaskerum.  

 

Det næste bestyrelsesmøde finder sted d. 11-05-2016 kl 19.30 hos Lennart 


